



(0167-09-PPG)

PERSATUAN USAHAWAN MUDA PULAU PINANG

No. 1320, Tingkat 2, Taman Sepakat, Jalan Butterworth, 13200 Kepala Batas,

Pulau Pinang.

Tel / Fax : 04-575 4054 / 013-473 6666

Ruj. Kami : 088/2015/DFS
Ruj. Tuan :
Tarikh : 29hb. Mei 2015

KEPADA PIHAK YANG BERKENAAN

PER: SURAT SOKONGAN DAN PENGIKTIRAFAN

Dengan segala hormatnya merujuk kepada perkara di atas, sukacitanya ingin dimaklumkan bahawa, **SYARIKAT DELTA FORCE SECURITY SERVICES & SECURITY SDN BHD** ialah merupakan sebuah syarikat yang disenarai dan didaftarkan sebagai Syarikat Ikon dan penyumbang utama kepada Persatuan Usahawan Muda Pulau Pinang sejak tahun 2010 lagi. Syarikat tersebut telah banyak memberi sumbangan dan khidmat bakti kepada pembangunan usahawan-usahawan muda di negeri-negeri sekitar, Pulau Pinang dan Kedah amnya. Sumbangan Syarikat ini daripada segi khidmat nasihat dan kewangan amatlah bermakna dalam menggerakkan program persatuan di peringkat negeri dan daerah.

2. Pengalaman dan kejayaan Syarikat tersebut di atas dalam hal-hal pentadbiran, pengurusan dan khidmat masyarakat telah menyuntik semangat usahawan-usahawan muda untuk memberi lebih komitmen dalam bidang keusahawanan yang diceburi. Syarikat ini juga adalah ikon dan model kepada usahawan muda di mana, Syarikat ini juga menampilkan penggerak-penggerak muda yg menjadi tunjang utama Syarikat.

3. Sehubungan dengan itu, saya bagi pihak Persatuan Usahawan Muda Pulau Pinang menyokong dan mengiktiraf Syarikat yang tersebut di atas sebagai Ikon Syarikat Usahawan Muda dan menyokong semua usaha-usaha Syarikat ini dalam memartabatkan diri dan usahawan muda di peringkat yang lebih tinggi sebagai motivasi kepada pembangunan usahawan muda yang lain. *Untuk maklumat lanjut, sila hubungi Pengarah Pengurusan dan Pentadbiran Persatuan, Sdr. Azman Haji Rahim, di talian 012-5799600 atau 013-4736666.*

Sekian, untuk makluman.

"USAHAWAN MUDA PENJANA EKONOMI NEGARA"

Saya yang menandatangani amarah,

(ABDUL AZIZ BIN SHIK AHMAD AMK)

Setiausaha Kehormat,

Persatuan Usahawan Muda Pulau Pinang.